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註冊組通訊 
各位家長同學們請注意:  

今年語文班和文化班的入學，退學及轉班申請截止日期為 2021 年 9 月 18 日。由於疫情的不穩

定，今年所有的手續將是在網上申請.您可以選擇網上註冊或下載 PDF 表格,填寫好並列印及簽名. 

1.請將填寫好的 PDF 表格貼上附件在電子郵件中, 再發送至 registration@bcs-usa.org  
2.再將申請文件於 2021 年 9 月 18 日前(以郵戳為憑)郵寄至本校以下 PO Box 地址交件. 

 

郵寄地址:   Berryessa Chinese School  
Attn: Registration Dept.  
PO Box 32988  
San Jose, CA 95152  
 

若您有任何問題，請以電子郵件至 registration@bcs-usa.org 與我們聯絡。  

 

Dear Parents and Students:  

Deadline for all language and cultural classes add, drop, and transfer requests is 9/18/2021. Due to the 
uncertainty of the pandemic, all requests will be handled online only. You may either complete the 
online registration or download the registration form at Registration Forms  

1. Email a soft copy to registration@bcs-usa.org  
2. Postmark and mail the hard copy to the BCS PO Box address before by the deadline  
 

Mailing Address:  Berryessa Chinese School  
Attn: Registration Dept.  
PO Box 32988  
San Jose, CA 95152  

 

Please email the Registration Department at registration@bcs-usa.org if you have any further questions. 


